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Zápis č. 5/2021 

z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu  
 

Dátum, čas a miesto konania: 11. mája 2021 o 14.00 hod. formou videokonferencie 

Prítomní: Mgr. Richard Kováčik, PhD., predseda rady; Mgr. Barbora Struss, podpredsedníčka rady; 

Mgr. Ľubomír Čechovič, ArtD.; prof. Zuzana Gindl-Tatárová; prof. PhDr. Jelena Paštéková, PhD.; 

JUDr. Radoslav Remšík; Mgr. Slavomíra Salajová; JUDr. Anton Škreko, PhD.; Mgr. Vincent Štofaník; a 

prof. PhDr. Martin Šmatlák, riaditeľ fondu 

 

Na úvod predseda overil uznášaniaschopnosť rady, pričom online prítomní boli všetci, okrem člena 

rady Ľ. Čechoviča, ktorý sa pripojil v priebehu rokovania o prvom bode programu. Následne 

predsedajúci v zmysle čl. 4 ods. 5 rokovacieho poriadku navrhol, aby overovateľkou zápisu z tohto 

rokovania bola podpredsedníčka rady Barbora Struss a keďže členovia rady nepredložili žiadne ďalšie 

návrhy, dal hlasovať o tomto návrhu. 

1. Hlasovanie:  
ZA: 8 (R. Kováčik,  B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková, R. Remšík , S. Salajová, A. Škreko, V. Štofaník)  

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Ľ. Čechovič nebol prítomný na hlasovaní. Rada návrh schválila. 

 
Predseda rady predniesol návrh programu rokovania, z ktorého navrhol vypustiť bod číslo 

1. Informácia o činnosti Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu, nakoľko dozorná komisia 

presunula termín zasadnutia na neskôr. 

 
Návrh programu: 

1. Informácia o výsledkoch hodnotenia žiadostí podľa článku 5 ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 

Štatút Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných prostriedkov fondu 

podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov (neverejné 

rokovanie) 

1.1. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.1 k protokolu č. HF 6/2021 

1.2. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.2 k protokolu č. DF 2021/6 1.2.2 

1.3. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.2 k protokolu č. DF 2021/2 1.2.2 

2. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 
úloh a uznesení 

2.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 
2.2. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

3. Návrh na určenie lehoty na odstránenie nedostatkov vyúčtovania finančných prostriedkov 

poskytnutých podľa zmluvy č. 136/2019-2/1.5 na realizáciu projektu „Šifry Jana Kapra“ 

prijímateľa VIRUSfilm, s.r.o.  

4. Návrh na určenie lehoty na odstránenie nedostatkov vyúčtovania finančných prostriedkov 

poskytnutých podľa zmluvy č. AVF 390/2019-6/1.2.2  na realizáciu projektu „Everest- najťažšia 

cesta“ prijímateľa K2 studio, s.r.o.  

5. Žiadosť Združenia prevádzkovateľov kín o posun termínu predloženia záverečného vyúčtovania 

vo výzve 9/2021 (pokračovanie v prerušenom rokovaní) 



6. Rôzne 

6.1.  Diskusia na tému spôsobu prezentácie žiadostí s víziou do konca roka 2021 

2. Hlasovanie:  
ZA: 8 (R. Kováčik,  B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková, R. Remšík , S. Salajová, A. Škreko, V. Štofaník)  

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Ľ. Čechovič nebol prítomný na hlasovaní. Rada návrh schválila. 

 
 
1. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HODNOTENIA ŽIADOSTÍ PODĽA ČLÁNKU 5 ODS. 3 PÍSM. B) VP AVF 

Č. 1/2018 ŠTATÚT AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V SPOJENÍ S INFORMÁCIOU O PRIDELENÍ 

FINANČNÝCH PROSTRIEDKOV FONDU PODĽA § 4 ODS. 2 PÍSM. H) ZÁKONA Č. 516/2008 Z. Z. 

V ZNENÍ NESKORŠÍCH PREDPISOV (neverejné rokovanie) 

1.1. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.1 k protokolu č. HF 6/2021 

Predseda odbornej komisie Mgr. Tibor Búza stručne informoval členov rady o priebehu hodnotenia 

žiadostí. Odborná komisia pre podprogram 1.1 posudzovala vo výzve 6/2021 päť žiadosti o dotáciu, z 

ktorých odporučila podporiť 2 žiadosti v celkovej sume 590.000,- eur. Odporúčaná suma 400.000,- eur 

na projekt „Žila som s dobrým komunistom“ žiadateľa PubRes, s.r.o. bude čerpaná postupne v rozpätí 

rokov 2022, 2023 až 2024. K odporúčaným žiadostiam ešte neboli prijaté rozhodnutia v zmysle zákona.  

 

1.2. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.2 k protokolu č. DF 2021/6 1.2.2 

Predseda odbornej komisie Ing. Bc. Marián Petro stručne informoval členov rady o priebehu 

hodnotenia žiadostí. Odborná komisia pre podprogram 1.2 posudzovala vo výzve 6/2021 dvadsať 

žiadostí o dotáciu, z ktorých odporučila podporiť 11 žiadostí v celkovej sume 433.000,- eur. 

K odporúčaným žiadostiam ešte neboli prijaté rozhodnutia v zmysle zákona.  

 

1.3. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.2 k protokolu č. DF 2021/2 1.2.2 

Predseda odbornej komisie Mgr. Ivo Brachtl stručne informoval členov rady o priebehu hodnotenia 

žiadostí. Odborná komisia pre podprogram 1.2 posudzovala vo výzve 2/2021 sedem žiadostí o dotáciu, 

z ktorých odporučila podporiť 4 žiadosti v celkovej sume 220.000,- eur. K odporúčaným žiadostiam ešte 

neboli prijaté rozhodnutia v zmysle zákona.  

 

Vzhľadom na to, že celková suma odporučených prostriedkov vo výzve 6/2021 predstavuje spolu 

1.080.000,- eur, z čoho 400.000,- eur predstavujú náklady budúcich období 2022 až 2024, riaditeľ 

fondu navrhol obdobne rozložiť časť finančných prostriedkov v sume 80.000,- eur odporúčaných 

v podprograme 1.2 ako náklady budúcich období. V takomto prípade by suma poskytnutej podpory 

z rozpočtu na rok 2021 vo výzve 6/2021 zostala na rovnakej úrovni ako bola v minulom roku vo výzve 

6/2020. 

 

V rozprave k tomuto bodu členka rady S. Salajová požiadala, aby rada dostala prehľad zaťaženia, t. j. 

nákladov budúcich období. 

    

Na záver podpredsedníčka rady spolu s členkou rady Z. Gindl-Tatárovou v súvislosti účasťou členov 

rady na prezentáciách a zasadnutiach odborných komisií navrhli, aby právo členov orgánov fondu bolo 

formálne ukotvené vo vnútornom predpise fondu a zároveň, aby predseda odbornej komisie upozornil 

žiadateľa na túto skutočnosť a na prítomnosť člena rady na začiatku prezentácie.  
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Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie informáciu z rokovaní odborných komisií a protokoly č. 

HF 6/2021, DF 2021/6 1.2.2 a DF 2021/2 1.2.2 v znení predloženom na rokovaní rady. 

 

 

2. INFORMÁCIA O ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V OBDOBÍ MEDZI ZASADNUTIAMI A 
KONTROLA PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ 

2.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 
Riaditeľ fondu stručne informoval o  

• písomnom návrhu na mimoriadnu podporu subjektov pôsobiacich v audiovízii určenú na 

zmiernenie dôsledkov krízy COVID-19, ktorý bol v nadväznosti na úlohy č. 2020/10.01 a 

2021/2.01 predložený štátnemu tajomníkovi MK SR; 

• stretnutí so zástupcami RTVS, na ktorom sa prerokovali dva okruhy tém: 

o  opakovaný posun ukončenia realizácie projektu Generál o 18 mesiacov; 

o  možnosť presťahovania sídla Audiovizuálneho fondu do nových priestorov v areáli 

RTVS v Mlynskej doline. 

 
2.2. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

číslo 
uznesenia 

dátum poznámka zodpovedný vyhodnotenie 

21/2021 13. 4. 2021 určenie lehoty na odstránenie nedostatkov 
vyúčtovania 

 nevyhodnocuje sa 

Kontrola plnenia úloh: 

Úloha č. 2020/10.01 kancelária fondu pripraví list adresovaný ministerke kultúry, v ktorom ju informuje 

o návrhoch z rokovaní so zástupcami ÚFD SR, ANP a ZPK s MK SR o možnosti mimoriadnej prevádzkovej 

pomoci určenej kinám, distributérom a producentom na preklenutie negatívnych dopadov opatrení voči 

šíreniu ochorenia COVID-19 a na zabezpečenie prevádzky v roku 2021. 

Vyhodnotenie: splnená 

 

Úloha č. 2021/2.01 kancelária fondu osloví zástupcov ÚFD SR, ANP, ZPK, MK SR a dohodne (online) stretnutie, 

na ktorom sa prerokuje ďalší postup a možnosti.  

Vyhodnotenie: splnená  

 

Rada Audiovizuálneho fondu v nadväznosti na žiadosť Združenia prevádzkovateľov kín o.z.  poverila 

riaditeľa fondu úlohou č. 2021/4.01 pripraviť na nasledujúce zasadnutie návrh administratívneho 

riešenia posunu termínu predloženia záverečného vyúčtovania pre všetkých prijímateľov vo výzve 

9/2021 . 

Vyhodnotenie: splnená 

 

Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie informáciu o činnosti Audiovizuálneho fondu vrátane 

kontroly plnenia úloh a uznesení. 

 

 



3. NÁVRH NA URČENIE LEHOTY NA ODSTRÁNENIE NEDOSTATKOV VYÚČTOVANIA FINANČNÝCH 

PROSTRIEDKOV POSKYTNUTÝCH PODĽA ZMLUVY Č. 136/2019-2/1.5 NA REALIZÁCIU PROJEKTU 

„ŠIFRY JANA KAPRA“ PRIJÍMATEĽA VIRUSFILM, S.R.O.  

Riaditeľ fondu odporučil predložený návrh schváliť s tým, že požadovaný termín do 30.10.2021 

odporučil predĺžiť do 30.11.2021. 

UZNESENIE č. 22/2021 z 11. 5. 2021 

Rada Audiovizuálneho fondu podľa čl. 8 ods. 8.10 VP AVF č. 4/2018 Zásady poskytovania finančných 

prostriedkov z Audiovizuálneho fondu na podporu audiovizuálnej kultúry schvaľuje návrh riaditeľa 

na určenie lehoty na odstránenie nedostatkov vyúčtovania finančných prostriedkov poskytnutých 

podľa zmluvy č. AVF 136/2019-2/1.5  na realizáciu projektu „Šifry Jana Kapra“ prijímateľa VIRUSfilm, 

s.r.o. do 30.11.2021. 

3. Hlasovanie:  
ZA: 9 (R. Kováčik,  B. Struss, Ľ. Čechovič, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková, R. Remšík , S. Salajová, A. Škreko, 
V. Štofaník)  PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada návrh schválila. 
 
 
4. NÁVRH NA URČENIE LEHOTY NA ODSTRÁNENIE NEDOSTATKOV VYÚČTOVANIA FINANČNÝCH 

PROSTRIEDKOV POSKYTNUTÝCH PODĽA ZMLUVY Č. AVF 390/2019-6/1.2.2  NA REALIZÁCIU 

PROJEKTU „EVEREST- NAJŤAŽŠIA CESTA“ PRIJÍMATEĽA K2 STUDIO, S.R.O. 

Riaditeľ fondu odporučil predložený návrh schváliť. 

UZNESENIE č. 23/2021 z 11. 5. 2021 

Rada Audiovizuálneho fondu podľa čl. 8 ods. 8.10 VP AVF č. 4/2018 Zásady poskytovania finančných 

prostriedkov z Audiovizuálneho fondu na podporu audiovizuálnej kultúry schvaľuje návrh riaditeľa 

na určenie lehoty na odstránenie nedostatkov vyúčtovania finančných prostriedkov poskytnutých 

podľa zmluvy č. AVF 390/2019-6/1.2.2  na realizáciu projektu „Everest- najťažšia cesta“ prijímateľa 

K2 studio, s.r.o. do 31.12.2021. 

4. Hlasovanie:  
ZA: 9 (R. Kováčik,  B. Struss, Ľ. Čechovič, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková, R. Remšík , S. Salajová, A. Škreko, 
V. Štofaník)  PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada návrh schválila. 

 
 
5. ŽIADOSŤ ZDRUŽENIA PREVÁDZKOVATEĽOV KÍN O POSUN TERMÍNU PREDLOŽENIA 

ZÁVEREČNÉHO VYÚČTOVANIA VO VÝZVE 9/2021 (pokračovanie v prerušenom rokovaní) 

Riaditeľ fondu odporučil predložený návrh schváliť s tým, že fond informuje príjemcov o možnosti 

požiadať o predlženie termínu vyúčtovania až do 31.12.2021 a na základe individuálnej žiadosti vystaví 

jednotlivým žiadateľom návrh dodatku k zmluve. 

UZNESENIE č. 24/2021 z 11. 5. 2021 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh administratívneho riešenia predloženého riaditeľom 

na rokovaní na posun termínu predloženia záverečného vyúčtovania pre prijímateľov vo výzve 

9/2020 z 31.7.2021 na 31.12.2021 . 

5. Hlasovanie:  
ZA: 9 (R. Kováčik,  B. Struss, Ľ. Čechovič, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková, R. Remšík , S. Salajová, A. Škreko, 
V. Štofaník)  PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada návrh schválila. 
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6. RÔZNE 

6.1.  Diskusia na tému spôsobu prezentácie žiadostí s víziou do konca roka 2021 

Podpredsedníčka rady Barbora Struss prezentovala návrh na zachovanie možnosti dištančného 

spôsobu prezentácie žiadostí pred odbornou komisiou prostredníctvom videokonferencie aj po 

skončení pandemickej situácie.  Prítomní členovia rady v rozprave podporili tento návrh s tým, že 

klasická prezenčná forma prezentácií pred odbornou komisiou môže byť v budúcnosti kombinovaná aj 

s dištančnou formou prostredníctvom videokonferencie (tzv. hybridná forma). 

 

Šieste rokovanie sa uskutoční 22.6.2021 o 14:00 hod. Miesto, prípadne spôsob zasadnutia budú 

oznámené dodatočne. 

 

 

Zapísal:  Mgr. Bohumír Bobocký, ArtD. 
 
 

Overovateľka:  Mgr. Barbora Struss. 
 
 
Bratislava 11. 5. 2021 

  

 Mgr. Richard Kováčik, PhD. 

predseda Rady Audiovizuálneho fondu 

        

         

na vedomie: riaditeľ, dozorná komisia AVF 


